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Referat fra møte i Søndre Hurum menighetsråd 
Tidspunkt: Tirsdag 20. mai 2025, kl. 18.30 - kl. 21.00 
Sted: Filtvet kirke 
Til stede: Janneke, Marianne, Hildegunn, Hege 
 
[nummerering av saker justert i etterkant] 
 
Sak 2932/25: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Melde inn saker til eventuelt 
 
Sak 3033/25: Økonomirapport 1. kvartal 
Alt i alt viser hovedtallene per 30.03.2025 et netto driftsresultat på mindreforbruk kr. 77 
436 mot periodisert budsjett merforbruk på kr. 7500. Mye av utgiftene kommer i 
sommersesongen. 
Menighetsrådet er ikke vedtaksdyktig, men tar saksfremlegget til orientering. 
 
Sak 3134/25: Rødbysetra – friluftsgudstjeneste 
Vi trenger flere kaker. 6 langpanner er passe. Janneke: 1 Jorunn: 1 Linda: 1? 
(Hvis ikke flere foreldre melder seg, så lager Janneke en til og Hege lager to) 
 
Sak 3235/25: Grønn kirke 
Hege, Evelyn og Bjørg i en felles arbeidsgruppe på dette for Nordre og Søndre. De 
kommer med forslag til 10 tiltak for menighetene våre.  
 
Sak 3336/25: Givertjeneste, vipps og Solidus 
Behovet for en aktiv givertjeneste kommer. Hvordan kan vi skaffe givere og engasjement 
rundt menighetens arbeid? Menighetsrådet tar saken til orientering, og vil følge opp med 
sak om innsamling og givertjeneste, i et senere menighetsrådsmøte. 
 
Sak 3437/25: Årsplan 2025/2026 
Gjennomgang av datoer. Alle gir innspill til Hildegunn på e-post om hva som passer.  
 
Sak 3538/25: Ny oppstart for Filtvet kirkes venner - økonomi og fremtidsplaner 
MR er utrolig takknemlig for innsatsen venneforeningen gjør, og vil gjerne bidra 
økonomisk slik at utestående fra oppussing av kjøkken mm blir dekket inn – og at 
venneforeninga får fortsette å gjøre jobben sin. 
 
Sak 3639/25: Orienteringssaker 

• Bygningsutvalget – Linda er på møte i kveld. 
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• Asker kirkelige fellesråd 
o Mye av økonomiske tiltak som ble igangsatt i 2024 har gått slik som vi 

hadde ønsket. Spart mye på strøm. Det har hatt en effekt. Men det har 
også en negativ effekt på arbeidsforhold noen steder (stenging av kirker, 
mindre bruk av vikarer mm).  

o Fjerning av søppelcontainere kommer opp som sak igjen 
 

Sak 3740/25: Prestens minutter 
• Filmen «Straff» settes opp søndag 25.mai på Tofte 
• Fått 3 nye kirkeverter ila de siste månedene 
• Tårnagenthelg hadde få påmeldte – ble flyttet til sammen med Slemmestad. 
• E-post-vedtak om konfirmanter som ber om å få dekket leiravgift. 

 
Sak 3841/25: Eventuelt 
 
 


